
Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F  

  

Torsdag den 28. marts 2019 kl. 19.00  
  

Tilstede: Peter Wildt Kristensen (formand), Niels Larsen (kasserer), Grethe Sandberg (kasserer suppleant), Anne  
Scharstein (Sekretær), Martin Klindtworth (floorball), Anders T. Jensen (fodbold), Laila Andreasen (håndbold), Tine 

Boysen (Gymnastik), Frede Nedergaard (billard), Trine Meinild (Fest & Ide), Susanne Christensen (Byfestgruppe),  
Søren Nielsen (Idræt om dagen)  
  

Fraværende med afbud: Sanne Borg (tennis)  
Fraværende uden afbud: Ingen  
  

Punkt   Dagsorden  Bemærkninger  

1.  Valg til FU samt andre 

udvalgsposter  

  

• FU består af formand, næstformand, kasserer, sekretær og 2 øvrige 

medlemmer.  
Martin Klindtworth blev valgt til næstformand, Anders T. Jensen og 
Tine Boysen blev valgt som øvrige medlemmer.  

  
• GLIF-repræsentanter til andre udvalg:  

  
Lokalrådet: Martin Klindtworth, Tine Boysen, Peter Wildt Kristensen,  
Kristina Scultz Møllgaard  
  
Sognebladet: Peter Wildt Kristensen, Anne Scharstein  
  
Børne- og Ungeudvalget: Peter Wildt Kristensen, Martin  
Klindtworth  
  
Gørding Idræts- og Kulturcenter: Martin Klindtworth, Laila 

Andreasen, Peter Wildt Kristensen, Lars Møllgaard, Jette Svenning, 

H.P. Lauridsen, Herman Sørensen, Helle Jahreis  
  
Esbjerg Idrætsråd: Peter Wildt Kristensen, Martin Klindtworth  
   

• Kontaktperson til OK benzin: Frede Nedergaard  
2.  Orientering  • Peter opfordrede udvalgene til at tilmelde sig til Ren Natur som 

affaldsindsamlere på en dag i perioden april-oktober og dermed tjene 

3.000 kr. Håndbold tilmelder sig.  
  

• Der har været afholdt repræsentantskabsmøde i Esbjerg Idrætsråd, 
hvor fokus bl.a. er på det frivillige arbejde og samarbejde på tværs af 

foreninger. Peter sender referatet.  
3.  Økonomi  •  Grethe uddelte regnskab pr. 28. Februar 2019, som udviser et 

overskud på kr. 76.927 (i 2018: kr. -10.942). Resultatet skyldes 

primært Kandis-arrangementet.  
Marts måneds arrangementer er endnu ikke afregnet (Bondebal, 
Gymnastikopvisning, Rulledisktotek). Der forventes et lille underskud 

for Bondeballet.  
 

4.  Nyt fra udvalgene  •  Fodbold  
Sommersæsonen starter om 14 dage – der er pt. 4 hold i Gørding.  
Der er fokus på samarbejde med Vejrup.   
Det er svært at rekruttere frivillige til udvalget.  
Fokus på Små fødder så interessen i denne aldersgruppe bevares og 

der fremadrettet kan oprettes hold i flere aldersgrupper.  
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  •  Håndbold  
Sæsonen snart slutter.  
Udvalget arbejder hårdt og målrettet på forbedre børn- og ungemiljøet 

i samarbejde med konsulent fra JHF.  

Sommerhåndbold starter snart op med 12 træningsgange.  
Herre senior sommertræner også ca. 7 gange. Der blev aftalt en pris 

på kr. 20 pr. gang.  

Kontingentet til Små hænder blev drøftet. Idet der tidligere er ønsket 

at opdele træningen i 2 hold (før og efter jul) koster det også 2 

opstartsgebyr. Ved at samle det i ét sæsonhold kan det ene 

opstartsgebyr spares.  

  
  •  Gymnastik  

Der har været afholdt gymnastikopvisning med 697 betalende gæster. 

Ca. 700 gymnaster var på gulvet (både egne og udefrakommende 

hold).  

Udvalget arbejder på at oprette et Tons- og Tumle-hold med fokus på 

motorik.  

Udvalget spørger til muligheden for at tilbyde yoga. Det blev besluttet, 

at undersøge muligheder herfor.  

Alle redskaber i gymnastik har fået QR-koder, så det er lettere at få 

overblik over foreningens redskaber. Det blev vurderet, at der er 

redskaber for  omkring 370.000 kr. ex springgrav og der blev derfor 

spurgt til forsikring.  

Bestyrelsen besluttede, at alle udvalg inden næste møde den 29. April 

skal lave opgørelse over deres udstyr, så vi kan få afklaret 

forsikringsspørgsmålet.   

  
  •  Floorball  

Sidste turneringskamp blev spillet den 27. Marts, hvor Gørding Knights 

vandt 2. Division Syd. Gørding har kun tabt 4 point i alt i denne 

sæson.  

Den 27. April afholdes Final 4 i Gørding.  
Til landsstævnet i Frederikshavn i weekenden 5.-7. April deltager 19 

børn, 4 ledere og 1 forælder. Transportproblematik til Frederikshavn 

blev drøftet. Der er mulighed for at køre med floorballholdet fra 

Esbjerg, men det vil kræve transport fra Gørding til Esbjerg fredag 

eftermiddag. Muligheder undersøges.  

  

  •  
Billard  
Billard havde afslutning lørdag den 23. Marts med god opbakning. Der 

har været afholdt turnering, hvor 2 puljevindere fra oldboys og serie 2 

er gået videre.  

Til den kommende sommerturnering er der 5 hold.  
Der har været afholdt medlemsmøde, hvor der er drøftet muligheder 

for nye billardborde. Udvalget arbejder på en ansøgning til nye borde  
 

   som ligger i et prisleje på kr. 90-200.000.  
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  •    

Fest & Ide  
Der afholdes evalueringsmøde den 11. April vedr. Bondeballet, hvor 

det endelige regnskab udarbejdes.  

Fredag den 22. Marts var der rullediskotek med god opbakning og et 

stort salg af slik/sodavand. Det overvejes i udvalget om dette salg 

fremover kan ligge i rent udvalgsregi.  

Udvalget arbejder også med ideen om at afholde sodavandsdiskotek 

for børn fra 5. klasse og op.  

  

Planlægningen af byfesten er i fuld gang. Der bliver torsdag 

fællesspisning samt fodboldkamp og banko.  

Fredag afholdes Carboxing. Det bliver alligevel ikke sidste år det 

afholdes.  

Lørdagens sommerfest bliver i år lidt billigere (kr. 185) for at tiltrække 

flere deltagere.  

Bodil Schultz står for tombola.  
Af andre programpunkter kommer bilerne fra Cars igen i år, der 

afholdes ølbowling samt som noget nyt en bowcombat-turnering. 

Programmet kommer i Sognebladet og på Facebook.  

  
  •  Idræt om dagen  

Der er afslutning den 8. April.  
Der er ansøgt om støtte til curling hos Velux-fonden, som har bevilget 

1.750 kr.  

  
  •  Tennis  

Ikke repræsenteret.  
  

  •  
Andre  
Anne og Trine vil sammen kigge på persondataforhold i foreningen, så 

foreningen kan blive opdateret vedr. GDPR, herunder få udarbejdet 

persondatapolitik/privatlivspolitik samt indhentet nødvendige 

samtykker.  

  

Grethe og Niels arbejder med overlevering af kassererposten.  

5.  e-Sport  •  Peter oplyste at der den 18. Marts blev afholdt møde vedr. e-Sport. 
Der blev nedsat en arbejdsgruppe, som vil få afklaret, hvad der 

kræves, bla i forhold til udstyr. Sammen med en konsulent fra DGI vil 
de bla. undersøge på muligheder for støtte fra diverse fonde.  

6.  Multibanen  •  Frede oplyste, at der har været afholdt møde med fundraiser og der 

arbejdes pt på at undersøge fra hvilke fonde der kan søges støtte.  

7.  Evt.  •  Tine spurgte til hvornår der afholdes halfordelingsmøde.  
Peter følger op senest efter påske  
De forskellige udvalg bør inden mødet så vidt muligt få koordineret 

tider så samme aldersgruppe ikke træner samme tid på de forskellige 

hold – evt også forsøge at koordinere med fx spejderne.  
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  •  Punkt vedr. godkendelse af referat mangler på dagsordenen Referat 

fra sidste møde blev godkendt.  

Arkivering af referater blev drøftet – Anne sørger for at få indsamlet 

referater tilbage i tid og sikrer elektronisk opbevaring, så historikken 

bevares.  

  
  •  Peter vil gerne have datoer for udvalgsmøder, så han kan deltage i 

møde i alle udvalg med henblik på at høre, hvad der rører sig i de 

enkelte udvalg.  

  
  •  

Opfordring til alle udvalg om at sørge for opdatering af oplysninger på 
både glif.dk og GLIFs side på Gørding.dk  

Næste møde: mandag den 29. april 2019  

Punkter til dagsorden: Afklaring vedr. forsikring  

  

  

Referent  
Anne Scharstein, sekretær  
  


